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1 Objective/目标

This document describes the methods and rules for the quotation of sustainable textile certification,
with the aim of ensuring the uniformity and fairness of the quotation mechanism./本文件描述了

可持续发展纺织品认证的报价的方法和规则，目的是保证报价机制的统一，公平。

2 Quote mechanism/报价机制

Fees for sustainable textiles certification are divided into the following parts:/可持续发展纺织品

认证收费项目分为以下部分：

 application fee/申请费

 audit fee/审核费

 Evaluation fee/评估费

 license fee /许可费

 travel fee/差旅费

 Sampling test fee/取样检测费

 Transaction certificate fee贸易证费用

2.1 Application fee/申请费

The application fee includes the fee of initial or re-certification application acceptance, application
review and contract review, RMB 1000 per time./申请费用包括初次或再次认证申请受理、申请

评审、合同评审的费用，1000元人民币/每次。

2.2 Audit fee/审核费

2.2.1 Main site fee/主场所费用

The audit fee includes the cost of inspecting the client's relevant sites and writing the report,the fee
standard is as follows:/审核费用包含了检查员检查客户的相关场所、报告撰写的费用，其收

费标准如下：

Standard/标准 Mechanical process/
机械加工

Wet process/湿加工 Trading/贸易公司

OCS 8400¥ 7400¥ 8400¥
RCS 8200¥ 7200¥ 8200¥
GRS 9500¥ 9500¥ 7500¥
GOTS 10500¥ 10500¥ 8500¥

2.2.2 Subsequent site fee or Non-certified subcontractor fee 分场所或非独立外包场所费用

The audit fee of subsequent site and non-certified subcontractor as follows/分场所或非独立外包

场所费用如下:
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Standard
标准

Trading/贸易公司
Mechanical process/机械

加工
Wet process/湿加工

Subseque
nt site/分
场所

Non-certifie
d
subcontract
or/外包场

所

Subsequen
t site/分场

所

Non-certifie
d
subcontract
or/外包场

所

Subsequent
site/分场所

Non-certified
subcontractor/
外包场所

OCS 4600¥ 6000¥ 4600¥ 6000¥ 5600¥ 7000¥
RCS 4400¥ 6000¥ 4400¥ 6000¥ 5400¥ 7000¥
GRS 4000¥ 6000¥ 4000¥ 6000¥ 5000¥ 7000¥
GOTS 6800¥ 6800¥ 7800¥

2.3 Evaluation fee/评估费

The evaluation fee includes report evaluation, drafting certification conclusion, issuing scope
certificate and technical support, etc. The cost is calculated based on the number of sites and the
activities to be certified for each site.The assessment fee for traders and machining sites that do
not have any processing or manufacturing activities themselves and do not outsource any
processing or manufacturing activities is RMB 2,000, and the assessment fee for enterprises
involved in wet processing is RMB 3,000 / site.If an enterprise intends to certify the activity of
both mechanical processing and wet processing, the assessment fee is only charged according to
the type of wet processing./评估费包含了报告评估、起草认证结论、颁发范围证书以及技术支

持等，费用以场所数和每个场所拟认证的活动计。本身没有任何加工或制造活动，也没有外

包任何加工或制造活动的贸易商和机械加工场所的评估费是 2000元人民币，涉及湿加工的

企业的评估费是3000元人民币/每场所。如一个企业拟认证的活动同时有机械加工和湿加工，

评估仅费按湿加工类型收取。

2.4 Travel fee/差旅费用

The travel expense depends on the location of the place and is generally based on the actual travel
expense. /差旅费视场所的位置而定，一般以实际发生的差旅费用为准。

2.5 License fee/许可费

Each main site in accordance with the standards of the application for certification are charged an
annual fee, the fee standard is as follows:/每个主场所按照所申请认证的标准分别是收取年费，

其收费标准如下：

GOTS OCS RCS GRS
1500 ¥ 1600 ¥ 1800 ¥ 2500 ¥

For the standards of Textile Exchange, each subsequent site will charge license fees according to
the following standards, and the subcontractors will not charge annual fees./对于Textile Exchange
的标准，每个分场所按照以下标准收取年费，分包单位不收取年费。
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OCS RCS GRS
1400 ¥ 1600 ¥ 2000 ¥

For subcontractors in GOTS standard, the annual fee for each subcontractor is also 1200 RMB/site.
对于 GOTS标准里的分包单位，每个分包单位的年费收取标准也是 1200元/场所。

2.6 Sampling test fee/取样检测费

The above daily quotation does not include the cost of product testing. The cost of product testing
shall be subject to the actual occurrence./以上人日报价均不含产品检测费用，产品检测费用以

实际发生为准。

2.7 Transaction certificate fee/贸易证费用

The cost of transaction certificate is calculated according to the number of transaction certificate
actually applied by the certified enterprise, which is not included in the annual certification fee.
The cost of each transaction certificate is divided into the following packages according to the
number of sales invoices:/贸易证费用根据获证企业实际申请的贸易证的张数计算，不包含在

年度认证费用里，每张贸易证费用按销售发票个数分为以下套餐：

Package/
套餐

Fee/费用

A1(1-4 invoices)
（1-4张发票）

A2(5-10
invoices)（5-10

张发票）

A3 (11-20
invoices)

（11-20张发票）

A4 (More than
20 invoices)（20
张发票以上）

100 ¥ 200 ¥ 300 ¥ 400¥

3 Joint audit fee
Multi-standard joint certification, the higher the cost shall prevail, each additional standard,
according to the following provisions to increase the certification fee: /多标准联合认证，以费用

较高者为准，每增加一个标准，按照以下规定增加认证费用：

Standard/标准

Fee/费用

GRS GOTS OCS RCS

8000 ¥ 8000 ¥ 8000 ¥ 8000 ¥

4 Annual Certification Fee/年度认证费用

4.1 For the first certification, KCB shall make the annual certification quotation according to the
information in the application form filled in by the enterprise and the quotation rules
above./首次认证，KCB根据企业填写的申请表里的信息，参照以上报价规则制定年度

认证报价。

4.2 Once again, if the enterprise did not update the application form, it will automatically make a
quotation according to the certification information of the previous year./再次认证时，如果

企业没有更新申请表，就自动按照上一年的认证信息制作报价。
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4.3 KCB may decide to perform remote inspections instead of on-site inspections for traders who
do not have any processing or manufacturing activities of their own and who do not
outsource any processing or manufacturing activities.However, on-site inspections must be
performed at least once in the first year and every three years after certification.Remote
audit of the annual certification costs in the accounting, need to remove travel expenses./对
于本身没有任何加工或制造活动，也没有外包任何加工或制造活动的贸易商，KCB
可决定以执行远程检查来替代现场检查。但现场检查在首年度和获得认证后的每三年

至少必须执行一次。远程审核的年度认证费用在核算时，需去除差旅费。

5 Modification/修改记录

更改页

Modified page

更改状态

Modification

status

更改内容

Modified content

更改人

Person

日期
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Page 2 Valid Added section 2.2.1 to 2.2.5 Song Yubing 2021/10/17

Page 2 Valid

Chapter 2.5 is revised to add the annual

fee standard for sub-sites and

subcontractors

Song Yubing 2022/03/03

Page 2 and 3 Valid

Chapter 2.2 is revised to main

site,Subsequent site fee and Non-certified

subcontractor fee.

Section 3 is added.

Dai jingxue 2022/3/4

Page 1,2,3 Valid
Revised the audit fee of the main

site,subsequent site and
non-certified subcontractor

Liang Lijuan 2023/2/15

Page 3 Valid
Chapter 2.7, transaction certificte fee is

revised to a new package.

Liang Dan/Song

Yubing
2024/02/21

Page 2 and

Page 3
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Chapter 2.7, The annual fee of GOTS in

Chapter 2.5 is increased by RMB300, and

the audit fee of GOTS in Chapter 2.2.1 is

reduced by RMB300

Song Yubing 2024/4/8
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